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Protokół Nr XXIII/20   

z XXIII sesji Rady Miejskiej w Łobżenicy   

w dniu 9 października 2020 r. 

 

Sesja odbyła się w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego Gminy Łobżenica, przy  

ul. Sikorskiego 7 w Łobżenicy.  

 

Porządek obrad przedstawiał się następująco: 

1. Sprawy organizacyjne. 

• Otwarcie sesji. 

• Quorum. 

2. Porządek obrad. 

3. Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę Nr XV/151/20 Rady Miejskiej w Łobżenicy  

z dnia 31 stycznia 2020 r. w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej 

Rady Miejskiej w Łobżenicy na 2020 rok. 

4. Wolne głosy i wnioski. 

5. Zakończenie obrad sesji. 

 

Ad. 1 Sprawy organizacyjne 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja    

O godzinie 14:00 otworzył XXIII sesję Rady Miejskiej w Łobżenicy. Poinformował, że 

dzisiejsza sesja została zwołana na podstawie art. 20 ust. 3 ustawy z dnia 8 marca 1990 r.  

o samorządzie gminnym (Dz. U. z 2020 r. poz. 713 z późn. zm.), na wniosek grupy radnych, 

który został umieszczony w materiałach na sesję. 

Oznajmił, że zgodnie z art. 20 ust. 1b ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym 

dzisiejsze obrady są transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz  

i dźwięk.  

Powiedział, że w związku z powyższym ma miejsce przetwarzanie danych osobowych osób 

uczestniczących w obradach sesji, w postaci ich wizerunku, barwy głosu i innych danych 

ujawnionych przez rozmówców. Obowiązek informacyjny wobec tych osób spełniany jest 

poprzez wywieszenie treści klauzuli obowiązku informacyjnego na drzwiach wejściowych do 

sali, w której odbywają się obrady sesji Rady Miejskiej w Łobżenicy. Klauzula znajduje się 

również w Biuletynie Informacji Publicznej Urzędu Miejskiego Gminy Łobżenica. 
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Pan Przewodniczący Antoni Kapeja poprosił, aby każda osoba zainteresowana udziałem  

w obradach sesji Rady Miejskiej w Łobżenicy zapoznała się z treścią informacji. Następnie 

powitał radnych, gości oraz pozostałe osoby uczestniczące w dzisiejszych obradach. 

 

Wniosek radnych o zwołanie sesji Rady Miejskiej stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poinformował, że w dzisiejszych obradach uczestniczy 10 radnych, co wobec ustawowego 

składu Rady wynoszącego 15 osób stanowi quorum pozwalające na podejmowanie 

prawomocnych uchwał. Radni nieobecni: Agnieszka Bury, Regina Kowalewska, Wiesława 

Sikorska, Edward Starszak i Mariusz Wiśniewski. 

 

Poza Radnymi Rady Miejskiej w Łobżenicy w sesji uczestniczyli: Burmistrz Łobżenicy Piotr 

Łosoś, Zastępca Burmistrza Łobżenicy Józef Lewandowski, Skarbnik Gminy Łobżenica 

Danuta Dubicka oraz radca prawny Katarzyna Paczyńska. 

 

Zawiadomienia o sesji oraz listy obecności stanowią załączniki nr 2-6 do protokołu.   

 

Ad. 2 Porządek obrad 

  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Oznajmił, że radni otrzymali porządek obrad drogą elektroniczną. Zapytał, czy ktoś chciałby 

zabrać głos w tym temacie.  

 

Nie wniesiono uwag do porządku obrad. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poinformował, że będziemy pracowali zgodnie z porządkiem obrad. 
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Ad. 3 Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę Nr XV/151/20 Rady Miejskiej  

w Łobżenicy z dnia 31 stycznia 2020 r. w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji 

Rewizyjnej Rady Miejskiej w Łobżenicy na 2020 rok 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Oznajmił, że radni otrzymali projekt ww. uchwały (załącznik nr 7 do protokołu). Zwrócił 

uwagę na to, że brakuje na nim pieczątki Pani Mecenas. Poinformował również, że Komisja 

Rewizyjna jednogłośnie negatywnie zaopiniowała ten dokument. 

Następnie otworzył dyskusję. 

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Ryszard Biniak 

Powiedział: Jeden projekt. „Źle. Drugi projekt. Niby dobrze. Znowu okazuje się źle.  

No w końcu gdzie jak gdzie, ale biuro prawne najlepiej się zna na tych sprawach, jak 

sporządzać, a nie my. I teraz dziwię się, że znowu jest coś nie tak”. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poinformował: „Uchwała, którą dzisiaj mamy rozstrzygać”, była ujęta we wniosku dziewięciu 

radnych o zwołanie sesji. Oznajmił: „Opiniowała Pani Mecenas” również drugą „uchwałę, 

która jest ok, przygotowana. Ja jej nie mogłem wnieść do porządku obrad, bo to co mówiłem 

Panu Radnemu Biniakowi, jest w temacie, że musiałby albo zmienić ten wniosek 

dopasowując treść uchwały, albo jeśli jest niezgodne to ja tego nie mogę przyjąć, inaczej nie 

mogę zwołać sesji”. 

Przewodniczący Rady Miejskiej dodał, że wystąpił z wnioskiem o opinię do Komisji 

Rewizyjnej. 

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Ryszard Biniak 

Zapytał radcę prawnego: „Czy ta uchwała, którą (...) mamy w procedowaniu, czy ona nie jest 

tożsama” z drugą uchwałą ? 

 

Radca Prawny Katarzyna Paczyńska 

Oznajmiła: „Nie jestem autorem pierwszej uchwały. Zwróciłam uwagę, że jest sporządzona  

w sposób wadliwy w ten sposób, że nie odzwierciedlała przesłanki i woli pisma, którego Pan 

Radny był autorem, ponieważ zwrócił się Pan do Przewodniczącego Rady o przeprowadzenie 

kontroli. Rozumiem, że kontroli problemowej, dodatkowej, a nie kontroli w ramach planu 
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Komisji Rewizyjnej. Komisja Rewizyjna działa według planu, to komisja sama opracowuje 

plan i przedkłada jedynie Radzie taki plan do zaakceptowania. Natomiast (...) nie odwrotnie”. 

Pani Katarzyna Paczyńska poinformowała: „Nie wyklucza to możliwości przeprowadzenia 

innych kontroli i taki zamysł był tutaj Pana Radnego i taka możliwość oczywiście prawna 

istnieje. Może taką kontrolę przeprowadzić problemową Komisja Rewizyjna, dodatkową, ale 

również może Rada wyrazić zgodę na dodatkową kontrolę i ja rozumiem, że taka była 

przesłanka Pana pisma, więc Rada nie może ingerować w plan pracy Komisji Rewizyjnej, 

która już ten plan przedłożyła. Uważam i stoję na stanowisku takim, że to Komisja Rewizyjna 

jeżeli chce taki plan zmienić i tak w tej kadencji też taka sytuacja miała miejsce, przedkłada 

wówczas Radzie, że plan swój modyfikuje”. 

Następnie Pani Katarzyna Paczyńska powiedziała: „Dlatego tej pierwszej uchwały nie 

zaopiniowałam i nie byłam też jej autorem i ta uchwała nie jest tożsama z tym wnioskiem. 

Natomiast druga uchwała, którą ja już pomagałam sporządzić, uważam, że odzwierciedla 

zamysł Pana Radnego przeprowadzenia tej dodatkowej kontroli i ma odzwierciedlenie 

zarówno w Statucie jak i w ustawie o samorządzie gminnym, że Rada może zlecić 

przeprowadzenie takiej kontroli. Uważam, że to jest prawidłowy tok postępowania”. 

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Ryszard Biniak 

Oznajmił: „Rozumiem, że nie może być w tej formie procedowane. Uważam, że (…) 

powinniśmy jako wnioskujący sprecyzować konkretnie nowy projekt, tak jak było 

uzgodnione z Panią Mecenas, dotyczy zlecenia kontroli Komisji Rewizyjnej”.  

 

Zastępca Burmistrza Łobżenicy Józef Lewandowski 

Poinformował: „Cały błąd został spowodowany projektem uchwały, który jest niezgodny  

z wnioskiem dziewięciu radnych. Radni wnioskowali i to Pan Przewodniczący ujął  

w porządku sesji, zmianę planu pracy Komisji Rewizyjnej. Natomiast potem Pan Radny (…) 

załączył do tego wniosku radnych zupełnie inną treść uchwały niż wniosek radnych”.  

Powiedział: Pan Radny podpisał „jako upoważniona osoba za radnych. Takie upoważnienie 

musi być udzielone Panu na piśmie przez tych radnych, a jeżeli nie to wszyscy radni powinni 

się podpisać pod wnioskiem zmienionym”. 

Zastępca Burmistrza Łobżenicy kontynuował: „Skoro powstała taka zawiłość to trzeba 

zastanowić się jak z tej zawiłości wyjść i można wyjść, bo nie chodzi o to, żeby nie 

przeprowadzać kontroli. Chodzi o to, żeby spełnić wymogi formalne sesji nadzwyczajnej. Na 

dzisiaj wniosek jest o zmianę planu pracy i jest przygotowana uchwała do zmiany planu pracy 
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Komisji Rewizyjnej. Pan Przewodniczący mówił, że Komisji Rewizyjna zaopiniowała 

negatywnie i jeżeli ta uchwała będzie przegłosowana to spełnimy (...) wymóg 

wnioskodawców”. 

W dalszej części wypowiedzi Pan Wiceburmistrz oznajmił: „Jeszcze może być inne 

rozwiązanie w postaci, że wnioskodawcy, to co Pan Radny Biniak podpisał, zaproponują  

np. na następnej sesji, na najbliższej planowej sesji i wtedy ta uchwała będzie procedowana  

i jeżeli zostanie przez Państwa Radnych podjęta no to myślę, że problem zostanie 

rozwiązany”. Dodał: „Czy jest jakaś możliwość jeszcze procedowania na tej sesji, (...) oprócz 

tej uchwały zgodnie z wnioskiem grupy radnych, myślę, że Pani Mecenas” mogłaby 

wypowiedzieć się w tej kwestii.   

 

Radca Prawny Katarzyna Paczyńska 

Poinformowała: „Jest taka prawna możliwość, tylko czy jest fizycznie dzisiaj do wykonania. 

Sesja zwołana w tym trybie. Zmiany porządku obrad odbywają się przy przegłosowaniu 

bezwzględną większością głosów, za zgodą wszystkich wnioskodawców. Skoro Państwo się 

podpisaliście tutaj wszyscy, to wszystkie te osoby muszą wyrazić na to zgodę”. Zwróciła 

uwagę na to, że niektóre osoby są nieobecne na sesji. 

Powiedziała: „Kluczową przyczyną było pismo Pana Radnego i to wyrażało Pana wolę,  

w którym kierunku Pan Przewodniczący ma iść, i Pan wyraził wolę, żeby była 

przeprowadzona kontrola. Ściśle Pan wskazał, w jakim temacie i w tymże temacie powinna 

być uchwała, a nie w planie pracy, dlatego tutaj jest (...) rozbieżność, ale istotna”.  

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Edmund Szcześniak 

Zapytał, dlaczego dziewięciu radnych nie może zmienić planu pracy Komisji Rewizyjnej.  

 

Radca Prawny Katarzyna Paczyńska 

Oznajmiła, że istnieje możliwość modyfikowania planu pracy Komisji Rewizyjnej. 

Poinformowała, że radny Ryszard Biniak nie wnioskował o zmianę planu. Kontynuowała: 

„To nie miała być kontrola planowa, tylko dodatkowa, problemowa, więc nie tędy droga. 

Natomiast skutek jest oczywiście do osiągnięcia, tylko nie w formie zmiany planu pracy 

Komisji Rewizyjnej”. 
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Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Ryszard Biniak 

Powiedział, że jest możliwość, nawet na tej sesji, aby Komisja Rewizyjna mogła przystąpić 

do pracy. 

 

Radca Prawny Katarzyna Paczyńska 

Poinformowała, że zgodnie z podstawą prawną przywołaną w drugim projekcie uchwały 

dodatkowa kontrola może być zlecona Komisji Rewizyjnej.  

Oznajmiła, że w każdej chwili sesji można zawnioskować o zmianę porządku obrad. 

Powiedziała: „Wymaga to zgody wnioskodawcy, z inicjatywy którego została zwołana sesja  

i bezwzględna większość głosów Rady. To są dwa warunki co do nadzwyczajnej sesji”. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Stwierdził: „Prawnie, to co Pani Mecenas powiedziała, jest wszystko możliwe, tylko fizycznie 

jest to dzisiaj niemożliwe. Przypomnę jeszcze raz, że nie ma wszystkich (...) 

wnioskodawców”. 

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Ryszard Biniak 

Poinformował, że zgodnie z ustawą zwołanie sesji nadzwyczajnej następuje na wniosek 

minimum czterech radnych. Oznajmił, że odpowiedzialny za zorganizowanie sesji jest 

Przewodniczący Rady. Powiedział: „Na Panu polega obowiązek stworzenia quorum, tym 

bardziej, że z tego co się orientuję, radny Tadych prosił Pana, aby ci, którzy są na 

kwarantannie mogli przystąpić do sesji zdalnej. (...) Działo to się w ciągu tych siedmiu dni,  

o których tu mówimy. Ja uważam, że jeżeli w tej chwili takie coś jest, ja bym wnosił  

o przerwę w obradach i aby Pan Przewodniczący spowodował to, żeby było quorum, bo 

rzeczywiście każdy z radnych ma prawo uczestniczyć w pełny sposób, (...) ma prawo 

uczestniczyć w obradach sesji i  my tego prawa nie możemy zabrać. W związku z tym, że 

zorganizowanie sesji polega na Panu Przewodniczącym, wnoszę o to, aby Pan spowodował, 

aby tutaj te osoby, dwie względnie, zdalnie się pojawiły”.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Oznajmił: „Wszyscy zostali poinformowani i wszyscy mają prawo się usprawiedliwić  

i zwolnić, że nie będą”.  
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Przypomniał, że na dzisiejszej sesji jest quorum i możemy podejmować uchwały. 

Kontynuował: „Co do pozostałych rzeczy to nie jest rola Przewodniczącego, żeby kogoś 

zmuszać, agitować, nawet zachęcać”.  

Następnie Pan Przewodniczący powiedział: „Myślę, że nie trzeba drugi raz powtarzać, 

dlaczego jest ta uchwała, a nie inna. A równie dobrze ta następna może wejść na następnej 

sesji, bo jeśli dzisiaj nie jesteście w stanie zrobić podpisów, bo frekwencja”. Dodał, że 

musimy wrócić do uchwały, która znajduje się w porządku obrad. 

 

Radca Prawny Katarzyna Paczyńska 

Zwróciła się do radnego Ryszarda Biniaka. Oznajmiła: „Jeśli by Pan chciał zmienić to musi 

Pan zawnioskować o zmianę porządku obrad, do którego jest wymagana zgoda wszystkich 

wnioskodawców”. 

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Ryszard Biniak 

Stwierdził: „No tak, ale nie ma wszystkich”. 

 

Radca Prawny Katarzyna Paczyńska 

Powiedziała, że padł wniosek formalny o zarządzenie przerwy. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Oznajmił: „O przerwę jak najbardziej”. Dodał: „Sugestia była, żebym ja spowodował, 

ściągnął radnych”. 

 

Radca Prawny Katarzyna Paczyńska 

Powtórzyła, że wniosek formalny dotyczył zarządzenia przerwy. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poprosił radnego Ryszarda Biniaka o sprecyzowanie wniosku. 

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Ryszard Biniak 

Powiedział: „Wiadomo, że wszystkich radnych i tak tych, którzy wnioskowali, nie 

ściągniemy z uwagi na to, że są ludzie objęci kwarantanną i no nie da rady tego zrobić. Skoro 

nie można tego zrobić nawet zdalnie, (...) a jeżeli jest taka możliwość. To proszę ustalić, czy 

jest taka możliwość, bo tak to będziemy się tu motać”. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Oznajmił: „Ja bym chciał, żeby Pan albo czy wycofuje czy doprecyzuje ten wniosek, żeby po 

prostu iść dalej z porządkiem obrad. (...) To wcale nie wynika z mojej złośliwości, tylko jeśli 

osoby mi się zwalniają, są na kwarantannie albo są objęci ścisłą jakąś ochroną, to pod tym 

kątem ja mówię, że to jest trudne dziś do przeskoczenia. (...) Przerwę mogę ogłosić w każdej 

chwili”. 

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Ryszard Biniak 

Zapytał, kiedy planowana jest następna sesja. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poinformował, że na koniec października. Odczytał również treść projektu uchwały  

w sprawie zlecenia Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Łobżenicy przeprowadzenia 

kontroli wykonania zadania pn. „Przebudowa drogi gminnej nr 129056P Łobżenica-

Kościerzyn Mały” - pierwszy etap (załącznik nr 8 do protokołu). 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Marek Czerczak 

Oznajmił: „Ta uchwała, którą mamy procedować według planu pracy sesji, no to my jej nie 

możemy procedować dalej, bo ona jest niezgodna z decyzją Komisji Rewizyjnej, tak ?” 

 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Łobżenicy 

Andrzej Dziamara 

Powiedział, że Komisja Rewizyjna rekomenduje Radzie przyjęcie lub odrzucenie uchwały.  

 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Infrastruktury Komunalnej Rady Miejskiej  

w Łobżenicy Wiesław Bodetko 

Poinformował, że w planie pracy Komisji Rewizyjnej znajduje się kontrola drogi do 

Kościerzyna Małego. Dodał, że chodzi tylko o przesunięcie terminu kontroli. 

 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Łobżenicy 

Andrzej Dziamara 

Oznajmił: „Chodzi o pierwszy etap budowy drogi. W grudniu pierwszego etapu raczej nie 

zrobimy”. 
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Radca Prawny Katarzyna Paczyńska 

Stwierdziła, że wolą radnych jest to, co będzie przedmiotem obradowania. Poinformowała, że 

opinia Komisji Rewizyjnej jest negatywna. Oznajmiła: „Przepisy nie wymagają pozytywnej 

opinii, tylko zaopiniowania. Także ten wymóg został spełniony. Jaka będzie wola Rady ?  

To należy do Rady, to Rada decyduje, czy przyjmie tą uchwałę czy nie”. Dodała: „Ja tej 

uchwały nie zaopiniowałam i (...) ta uchwała jest obarczona jednak brakiem formalnym, 

ponieważ nie ma akceptacji prawnej. Nie zamyka to Państwu drogi do dalszego prowadzenia, 

proszę też tego nie odbierać, że zabieramy jakieś prawa, natomiast w dniu dzisiejszym jest 

formalnie niepoprawnie zrobiona”. 

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Edmund Szcześniak 

Zapytał: „Tych dziewięciu radnych, co podpisali się tutaj pod zmianą pracy Komisji 

Rewizyjnej, to nieprawnie ?” 

 

Radca Prawny Katarzyna Paczyńska 

Poinformowała: Sesja jest na „wniosek dziewięciu radnych i ci radni decydują o porządku 

obrad. Ci radni powinni się teraz wypowiedzieć czy wyrażają zgodę, żeby był inny punkt  

w porządku obrad”. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Marek Czerczak 

Oznajmił: „Nie można, bo nie ma radnych wszystkich, wnioskujących” o zwołanie sesji. 

 

Zastępca Burmistrza Łobżenicy Józef Lewandowski 

Powiedział: „Cały problem powstał w związku (…) z projektem uchwały, którą podpisał Pan 

Radny Biniak, o treści innej niż wniosek” grupy „radnych. Gdyby było to zgodne, nie ma 

żadnego problemu, ale Pan Radny Biniak przygotowując uchwałę, przygotował ją niezgodnie 

ze swoim pierwszym pismem”.  

Pan Wiceburmistrz kontynuował: „Jak się samemu coś zmienia, no to potem są skutki takie, 

że cierpimy również my w urzędzie, bo przecież też mieliśmy problem, bo jesteśmy 

zobowiązani, aby przez biuro rady udzielić Państwu wsparcia. No i biuro rady zgodnie  

z oczekiwaniem Pana Radnego Biniaka wsparło w przygotowaniu uchwały, ale niestety Pan 

zmienił treść uchwały w stosunku do wniosku radnych i jeżeli są takie propozycje, no to ta 

uchwała może być procedowana tak jak tutaj Pan Przewodniczący Rady zaproponował na 
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najbliższej sesji i będzie kłopot z głowy, no bo przecież tych radnych fizycznie nie jesteśmy 

w stanie ściągnąć, dzisiaj nieobecnych, którzy podpisali” wniosek o zwołanie sesji. 

Zastępca Burmistrza Łobżenicy dodał: „Jeżeli się coś zmienia Panie Radny, no to wtedy są 

konsekwencje i wprowadził Pan bałagan”. 

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Ryszard Biniak 

Powiedział: „Panie Burmistrzu. Ma Pan rację. Tak, ja podpisałem te projekty uchwał, jednej  

i drugiej. (…) Ja sobie tego nie wymyśliłem, tego podpisu. Miałem to zrobić w imieniu 

radnych. Ja to zrobiłem w biurze rady, pierwszy i ostatni raz coś takiego zrobiłem”. 

Stwierdził: „Dziwne. Bardzo dziwne to dla mnie to wszystko jest w tej chwili, że tak mocno 

jak lwy walczycie o to, aby nie było tej kontroli przeprowadzonej w tej chwili”. Oznajmił 

również: „W związku z tym, ja nie będę tu się dłużej denerwował, bo zdrowie jest ważniejsze. 

(…) Wycofuję ten wniosek, ale teraz czy ja mogę wycofać ten wniosek, skoro jest dziewięciu 

radnych. I znowu dylemat prawny”. 

 

Radca Prawny Katarzyna Paczyńska 

Zapytała: „Ale który Pan wniosek wycofuje. O przerwę ?” 

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Ryszard Biniak 

Poinformował: „O przerwę też, bo to nie ma co, ale ten wniosek odnośnie uchwalenia planu, 

tej zmiany, w porządku obrad”. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Zapytał Panią Mecenas: „Poddam pod głosowanie wykreślenie z porządku obrad tej  

uchwały ?” 

 

Radca Prawny Katarzyna Paczyńska 

Stwierdziła: „Panie Przewodniczący. Analogiczna sytuacja. To jest zmiana porządku obrad”. 

Powiedziała: „Zmieniając na inną uchwałę czy byśmy usunęli jeden punkt, jest nadal zmiana, 

więc art. 20 ust. 3 ustawy o samorządzie - wymaga zgody autora wniosku”. 

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Ryszard Biniak 

Zapytał: „Ja czy wszyscy ?” 

 



 11 

Radca Prawny Katarzyna Paczyńska 

Poinformowała: „Wszyscy są wnioskodawcami”. 

 

Zastępca Burmistrza Łobżenicy Józef Lewandowski 

Powiedział: „Jest przygotowany projekt uchwały zgodnie z wnioskiem” grupy „radnych, czyli 

o zmianie planu pracy Komisji Rewizyjnej. Czy ten projekt uchwały można procedować  

i myślę, że tu opinia Pani Mecenas. Jeżeli będzie można procedować to jest jedyna 

możliwość”. 

 

Radca Prawny Katarzyna Paczyńska 

Oznajmiła: „Procedujemy ten projekt uchwały, który został dołączony do porządku obrad  

w trybie art. 20 ust. 3, czyli ten, który jest o zmianie planu pracy Komisji Rewizyjnej. Ten 

procedujemy dzisiaj, merytorycznie. Natomiast jeżeli Pan chciałby zrezygnować i wycofać 

go, to wniosek o wycofanie jest zmianą porządku obrad. To jest taki sam tryb jak zamiana na 

inną uchwałę”. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Wobec braku innych uwag zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie podjęcie 

uchwały zmieniającej Uchwałę Nr XV/151/20 Rady Miejskiej w Łobżenicy z dnia  

31 stycznia 2020 r. w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej 

w Łobżenicy na 2020 rok. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 3 głosami „za”, 7 głosami 

„wstrzymującymi się”, głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr XXIII/200/20 zmieniającą Uchwałę Nr XV/151/20 Rady Miejskiej w Łobżenicy  

z dnia 31 stycznia 2020 r. w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej 

Rady Miejskiej w Łobżenicy na 2020 rok. 

Uchwała stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

 

Imienny wykaz głosowań radnych stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

 

Ad. 8 Wolne głosy i wnioski 

 

Nie zabrano głosu w tym punkcie obrad. 
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Ad. 9 Zakończenie obrad sesji 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy 

Antoni Kapeja o godzinie 14:47 zakończył obrady XXIII sesji Rady Miejskiej. 

 

Protokołował:         Przewodniczył: 

(-) Łukasz Sobieszczyk       (-) Antoni Kapeja 

 


